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Een bestuurster die tien jaar 
geleden onder invloed een 
dodelijk ongeval heeft 
veroorzaakt, stond opnieuw 
voor de politierechter nadat ze 
op dezelfde snelweg opnieuw 
een ongeluk had veroorzaakt. 
Ze was met 2,17 promille 
alcohol in het bloed op weg 
naar haar werk. 

J.M. veroorzaakte in 2011 een 
ongeval op de A8 waarbij een 
dodelijk slachtoffer viel. Toen 
had de vrouw 2,2 promille al-
cohol in het bloed. De bestuur-

Na dodelijk ongeval onder invloed veroorzaakt dronken bestuurster opnieuw ongeluk op zelfde snelweg

HALLE ster kreeg destijds een rijver-
bod van drie jaar, een boete van 
zesduizend euro en ze moest 
alle rij-examens opnieuw af-
leggen voor ze weer achter het 
stuur mocht kruipen. Maar op 
23 mei 2020 raakte de vrouw 
opnieuw betrokken bij een on-
geluk op de A8.

Coronacrisis 
Ze was op weg naar haar werk 
in Brussel toen haar wagen stil 
viel. Een achterligger kon de 
auto niet meer ontwijken en 
reed op haar in. J.M. had deze 
keer 2,17 promille alcohol in 
het bloed.

«Mijn cliënt verzorgt normaal 
mensen met Alzheimer», legde 
haar advocaat aan rechter Jo-
han Van Laethem uit. 
«Maar door de coronacrisis 
moest ze in de zorginstelling 
coronapatiënten verzorgen. Ze 
heeft heel wat van die mensen 
zien sterven en ook die dag had 
ze slecht nieuws gekregen. Bo-
vendien kreeg ze te horen dat 
haar vader ook weer gezond-
heidsproblemen had. Daarom 
had ze zoveel gedronken.»
De rechter fronste de wenk-
brauwen. «Ze reed met 2,17 
promille alcohol in het bloed 
naar haar werk om daar men-

sen te verzorgen?», vroeg de 
rechter. «Ik vraag me af hoe de 
zorgen die zij zo toedient dan 
wel zijn. Het is straf dat ze niets 
uit haar fouten van tien jaar ge-
leden, toen ze op dezelfde weg 
een dodelijk ongeval veroor-
zaakte, geleerd heeft. Wat 
moeten de nabestaanden van 
het slachtoffer hiervan den-
ken?»

Vrijspraak
Ook de vrouw die was ingere-
den op J.M. werd gedagvaard 
omdat zij volgens het parket 
het ongeval heeft veroorzaakt 
en J.M. dus eerder slachtoffer 

was. Maar de rechter vermoed-
de dat J.M. er door een foute 
handeling zelf voor gezorgd 
heeft dat haar auto stil viel. De 
andere bestuurster probeerde 
nog de wagen te ontwijken, 
maar dat ging niet meer omdat 
er wagens reden op de andere 
rijstrook. De vrouw reed toen 
70 kilometer per uur, de toege-
stane snelheid. Ze werd uitein-
delijk vrijgesproken.
J.M. werd wel veroordeeld en 
kreeg een rijverbod van een 
jaar en een boete van 3.200 
euro. Ook kreeg ze een alcohol-
slot voor drie jaar opgelegd.

 (BKH)

HALLE
Woonzorgcentrum 
Zonnig Huis opent 
dementietuin
Aan woonzorgcentrum Zonnig 
Huis is de nieuwe dementietuin 
geopend.
De nieuwe belevingstuin moet op 
termijn een positieve invloed 
hebben op de kwaliteit van het 
leven van de bewoners met 
dementie. «Zintuigelijke waarne-
mingen zijn voor hen vaak de enige 
manier om te ervaren», klinkt het. 
«Een kronkelend wandelpad, 
verschillende soorten beplanting 
en bloemen, vogelkastjes en zelfs 
konijntjes zorgen ervoor dat tijdens 
een wandeling zintuigen als ruiken, 
horen, zien en voelen geprikkeld 
raken en activiteiten worden 
gestimuleerd. De aanwezigheid 
van houten banken zorgt voor 
rustpunten om in de buitenlucht te 
vertoeven.» (BKH)

GALMAARDEN
Verkeershinder op 
Ninoofsesteenweg tot 
12 november 
Ter hoogte van de N255 Ninoofse-
steenweg tussen het kruispunt met 
de Repingenstraat en Ninoofse-
steenweg nummer 43 in Galmaar-
den zal nog tot 12 november 
gewerkt worden in opdracht van 
Fluvius en De Watergroep. De 
Ninoofsesteenweg zal tijdens de 
werken worden afgesloten in de 
richting van Herne. Voor het zware 
verkeer (+3.5 ton) wordt een 
omleiding voorzien via Ninove en 
Gooik. (AGG)

HALLE
Geen sint op volgende 
rommelmarkt
Op zondag 21 november is het 
opnieuw rommelmarkt in Halle.
De standhouders kunnen opstellen 
vanaf 7 uur en de standjes zelf 
kosten nog steeds 1 euro per 
lopende meter. In november plant 
de sint ook altijd een bezoekje aan 
de rommelmarkt maar dat gaat dit 
keer niet door omdat Sinterklaas 
pas op 27 november zijn intrede 
doet. «Maar misschien krijgen de 
standhouders toch wat lekkers 
aangeboden», laten de organisa-
toren van de rommelmarkt weten.

(BKH)

Toen de eerste plannen voor 
het RUP bekend raakten verza-
melden inwoners van Huizin-
gen zich in de actiegroep Hui-
zingen Samen. Onder andere 
het feit dat een woning ontei-
gend zou worden en het hoge 
aantal sociale woningen aan 
het station zorgden voor on-
tevredenheid. Intussen ging de 
gemeente aan de slag met een 
hele reeks opmerkingen. 
«Boven op de school voorzien 
we geen sociale woningen 
meer», legt schepen Jos Saven-
berg uit. «Het totaal aantal so-
ciale woningen dat kan ge-
bouwd worden zal ook minder 
groot zijn dan in ons oorspron-
kelijk plan. De mensen wiens 
huis eventueel onteigend zou 
worden kunnen gerust zijn: 
aan hun woning zal niet ge-
raakt worden. Een stuk van 
hun tuin moet wel onteigend 

worden om de toegang tot de 
KMO-zone achterin mogelijk 
te maken. Vandaag loopt die 
weg nog tussen de school door 
en dat willen we nu echt wel 
eens rechtzetten. Daar willen 
we echt geen compromis over 
zoeken. De veiligheid van de 
kinderen komt op de eerste 
plaats.»

Participatie
De schepen laat weten dat par-
ticipatie nog steeds mogelijk 
is. «Dat doen we in heel dit tra-
ject», zegt Savenberg. «We heb-
ben rechtstreeks met de be-
trokkenen gesproken en dan 
trokken we naar de andere in-
woners. Naar de infomarkt zijn 
toch bijna honderd mensen 
gekomen en dat was een suc-
ces. Ik heb begrepen dat er nog 
steeds veel mensen de bouw 
van de sociale woningen in de 

buurt niet zien zitten. En ook 
de inplanting van die nieuwe 
weg voor de KMO-zone ligt 
moeilijk.»

Voet bij stuk
Maar op verschillende punten 
houdt de gemeente dus wel 
voet bij stuk. «We hebben echt 
elk alternatief onderzocht», 
zegt Savenberg. «Zo hebben we 
bestudeerd of de toegang tot 
de KMO-zone aan de achterzij-
de kon voorzien worden. En we 
hebben gezocht naar andere 
gebieden om die sociale wo-
ningen te bouwen. Maar die 
alternatieven zijn er dus niet of 
ziet Woonpunt Zennevallei 
niet zitten. We nemen de laat-
ste opmerkingen die de men-
sen ons nu gegeven hebben 
nog eens mee in het dossier. In 
maart hopen we dan op het 
schepencollege een voorlopig 

eerste plan te bespreken en dat 
voor te leggen aan de gemeen-
teraad. We leggen die sugges-
ties dus ook niet naast ons 
neer. 
Alleen zal het haalbaar moeten 
zijn en mag het geen afbreuk 

doen aan wat onze bedoeling 
daar is: De veiligheid van de 
schoolkinderen verbeteren, 
extra sociale woningen bou-
wen en het mobi-punt aan het 
station inrichten. Daar willen 
we niet van afwijken.»

DAN TOCH MINDER SOCIALE WONINGEN IN STATIONSBUURT HUIZINGEN

«Maar over veiligheid sluiten we geen compromis»
BEERSEL
Beersel zal minder sociale woningen 
toelaten dan gepland in de stationsbuurt 
in Huizingen. Het is één van de wijzigin-
gen in het nieuwe ruimtelijk uitvoerings-
plan (RUP) ’t Groen Blaffetuurke nadat 
inwoners van Huizingen protesteerden. 
«We willen luisteren naar opmerkingen 
maar we mogen de reden van dit RUP 
niet uit het oog verliezen», zegt schepen 
van Ruimtelijke Ordening Jos Saven-
berg.

BART KERCKHOVEN Boven de gemeenteschool in Huizingen zullen geen sociale woningen gebouwd worden. 
Foto Bart Kerckhoven

Op deze site zullen minder sociale woningen dan gepland 
gebouwd worden. Foto Bart Kerckhoven


